



Eye Drops



Description: A clear, colourless solution.

Eye Glo Regular is a sterile preparation designed for relieving minor eye irritations caused by conditions such as smoke, dust and other airborne pollutants. In addition to cleansing the eye by aiding the removal of minor irritants from the eyes, **Eye Glo Regular** also soothes the dry, gritty and burning sensation that accompanies this condition.

Boric Acid possesses weak bacteriostatic and fungistatic properties; it has generally been

superseded by more effective and less toxic disinfectants. Boric Acid is used, usually with Borax, as a buffer and antimicrobial in eye drops.

Interactions With Other Medicaments

Not known.

Directions
It is recommended that 2 to 3 drops of Eye Glo Regular is placed into each eye 3 to 4 times a day or as needed. To avoid contamination of your bottle of **Eye Glo Regular** eye drops, do not touch the tip of the container to any surface.

Contraindications
Do not use if you are hypersensitive to any of the ingredients in **Eye Glo Regular**.

Warning
Benzalkonium Chloride is not suitable for use together with soft contact lenses.

Pregnancy and Lactation
There are no adequate and well-controlled studies with **Eye Glo Regular** in pregnant and lactating women. Therefore, **Eye Glo Regular** should only be used if clearly indicated.

Symptoms and Treatment of Overdose
Safety on repeated cycles and overdose has not been established. Flush your eyes with tap water or seek immediate medical attention if you have used too much.

Packing: Bottle of 10 ml

Eye Glo Regular adalah persediaan steril yang diformulasi khas untuk melegakan kerengsaan mata disebabkan oleh asap, debu dan pencemar udara yang lain. Di samping membersihkan mata dengan membantu menyingkirkan perengsa ringan dari mata, **Eye Glo Regular** juga melegakan perasaan kering, kasar atau pedih yang disebabkan oleh kekotoran mata ini.

Cara penggunaan
2 hingga 3 titis **Eye Glo Regular** dititis pada setiap mata 3-4 kali sehari, atau bila perlu. Untuk mengelakkan pencemaran ubat titis mata **Eye Glo Regular**, jangan biarkan penitis botol menyentuh sebarang permukaan.

Kontraindikasi

Jangan gunakan **Eye Glo Regular** sekiranya anda sensitif terhadap sebarang bahan kandungan ubat titis ini.

Amaran
Benzalkonium Chloride tidak sesuai digunakan bersama kanta sentuh.

Pembungkusan: Botol 10ml

Eye Glo Regular 是一种无溶剂, 用于缓解烟雾, 烟尘及其他空气中的污染物所导致的眼睛不适。除了清洁眼睛外, 还有助于去除眼中轻微的刺激物。

Eye Glo Regular 亦可舒缓因上述情况引起的干涩, 异物感及灼热感。

使用指示
建议每日使用3至4次, 每次2至3滴于眼睛, 或按需要使用。为避免污染Eye Glo Regular, 请勿将容器尖端接触任何表面。

禁忌
若对 Eye Glo Regular 中任何成分产生过敏反应者请勿使用。

警告
此产品含氯化苯甲羟铵, 不适合与软性隐形眼镜一同并用。

包装: 10 毫升瓶装

Formula/处方

Boric Acid.....1%w/v
Borax.....0.25%w/v

Preservative/Pengawet/防腐剂

Benzalkonium Chloride.....0.01%w/v

Shelf life/Tempoh hayat/有效期限

Please refer to box or label/ Sila rujuk pada kotak atau label/请参阅产品包装盒或标签上。



The Facts



How to apply eye drops:

1. Ensure that your hands are clean.
2. Tilt head slightly back and with the index finger, pull lower eyelid away from eye to form a pouch.
3. Drop the medicine into the pouch.
4. Gently and slowly close the eye, open and blink once (to mix the drop with your natural tears) and then close the eyes for 30 seconds.
5. Do remember to recap the container before putting it away.

Side Effects:

May cause transient mild stinging or temporary blurred vision. If you experience severe eye pain, changes in vision, continued redness of irritation of the eye, or if symptoms worsen or persist, discontinue use and consult your medical practitioner.

Precautions:

Do not use eye drops if the solution changes colour or becomes cloudy, or if particles are present. The product contains Benzalkonium Chloride and should not be used if soft contact lenses are being worn. Remove contact lenses prior to application and wait at least 15 minutes before reinserting. Benzalkonium Chloride is known to discolour soft contact lenses.

Storage Conditions:

- For external use only.
- Store in a dry place below 30°C.
- Protect from direct light.
- Keep out of reach of children.
- DISCARD CONTENTS 4 WEEKS AFTER OPENING

Cara Penggunaan:

1. Pastikan tangan anda bersih.
2. Dongakkan kepala, tarik kelopak bawah mata untuk membentuk satu penakung.
3. Titiskan ubat ke dalam penakung tersebut.
4. Tutup mata dengan perlahan, buka dan kelipkan mata sekali (untuk mencampurkan ubat titis mata dengan air mata anda), dan seterusnya tutup mata selama 30 saat.
5. Pastikan botol ditutup ketat sebelum disimpan.

Kesan Sampingan:

Mungkin menyebabkan ketidakselesaan ringan atau penglihatan kabur yang sementara. Sekiranya anda merasa kesakitan mata yang serius, perubahan penglihatan, kemerahan atau kerengsaan mata yang berterusan, atau bertambah serius, hentikan penggunaan ubat ini dan jumpa doktor anda.

Langkah Penjagaan:

Jangan gunakan ubat ini sekiranya ia bertukar warna, menjadi keruh atau terdapat sebarang partikel di dalamnya. Produk ini mengandungi Benzalkonium

dalamnya. Produk ini mengandungi Benzalkonium Chloride dan tidak boleh digunakan jika kanta sentuh lembut dipakai. Keluarkan kanta lekak sebelum titiskan ubat titis mata dan tunggu sekurang-kurangnya 15 minit sebelum memakai kanta semula. Benzalkonium Chloride boleh melunturkan warna kanta lekak lembut.

Cara Penyimpanan:

- Untuk kegunaan luar sahaja.
- Simpan di tempat kering di bawah 30°C.
- Lindungi dari cahaya.
- Jauhkan daripada kanak-kanak
- BUANG UBAT TITIS MATA 4 MINGGU SELEPAS PEMBUKAAN BOTOL

How to use:

1. 洗净双手。
2. 头稍往后倾, 以食指轻轻将眼 皮拉下形成一“小袋”。
3. 将眼药水滴于此“小袋”。
4. 慢慢合上眼睛, 睁开, 再眨动一下以便药水和眼泪溶合一起。再合上眼睛大约30秒钟。
5. 记得在收起之前重新盖上容器。

副作用:

可能会导致短暂轻微的刺痛或暂时的 视力模糊。若使用此产品后眼睛感到 疼痛, 视线模糊, 肿胀, 眼睛不适或 病请毫无好转迹象, 请立即停止使用 并请示您的医生。

注意事项:

若眼药水出现变色, 污浊或发现微粒, 请立即停止使用。该产品含有氯化苯甲羟铵, 如果配戴软性隐形眼镜, 则不应使用此产品。在使用前取下隐形眼镜, 并等待至少15分钟后重新放入。氯化苯甲羟铵是会使软性隐形眼镜变色。

贮存:

- 此药只可外敷。
- 贮存于低于30°C的干燥地方。
- 远离光线直射。
- 贮存于孩童不可触及处。
- 开瓶后,任何眼药水皆不可贮存超过4星期。

Product Registration Holder & Manufacturer:

DUOPHARM (M) SDN. BHD.
Lot 2599, Jalan Seruling 59, Kawasan 3,
Taman Klang Jaya, 41200 Klang, Selangor
Darul Ehsan, Malaysia.
[Revision date: 17.09.2025]

15000

EYE GLO Regular,

Pantone 3262 C

Black 100%



0c 100m 100y 0k
PANTONE 2035 C



0c 100m 100y 50k
PANTONE 7624 C